
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 
10. října 2023 

 
Přítomni: 
 
Vlastimil Černý – ředitel školy, j.h. 
 
Eva Vojtěšková – zástupce ZŠ 
Renata Svobodová – zástupce ZŠ 
Dana Přepechalová – zástupce ZŠ 
 
Antonín Trčálek – zástupce ÚMČ 
Jakub Holas – zástupce ÚMČ 
 
Marika Klímová – zástupce rodičů 
Michal Churavý – zástupce rodičů 
 
Nepřítomni: 
Richard Vašíček – zástupce ÚMČ 
Kateřina Pavlíčková – zástupce rodičů  
 
 
 
1. Přivítání, prezence 
 
2. Oslava 60. výročí – hodnocení – zdařilá akce 

 
3. Počet žáků ZŠ - 286 dětí (kapacita školy 300 dětí), 36 žáků s OMJ (včetně těch, kteří jsou v ČR již delší dobu) 
• v současné době přijímáme pouze žáky ze spádové oblasti 
• vedení ZŠ a zástupci ÚMČ řeší rozšíření kapacity školy - dle vedení školy optimální stav max.18 kmenových tříd  
• největší problém kapacita jídelny a vytíženost zaměstnanců 
• možnosti změny spádovosti k jednotlivým základním školám městské části 
• studie o rozšíření školy – následně vyřešení příjezdové cesty k jídelně + vyřešení vjezdu a parkování rodičů 

 
4. Podněty zástupců ÚMČ 

 
• Rampy – ve špatném stavu, nutné zakázat vstup – riziko zranění, prozatímní řešení – oprava panem školníkem 
• Schody – zdařilá oprava 
• Fasáda – řeší ÚMČ 
• Školy v přírodě – prozatím plánuje 1. B, ÚMČ je připraven finančně přispět, ZŠ realizuje různé akce – např. 

přespání ve škole, exkurze, vedení školy nechává akce na učitelích 
• Komunikace s rodiči – přes Edookit, telefonicky  

 
 
5. Podněty ze strany rodičů 

 
• Chybí kontakty na zástupce jednotlivých tříd – je nutné napravit, aby rodiče mohli přicházet s podněty 

 
6. Optický kabel – připojení k internetu v Horních Heršpicích – škola by do budoucna přivítala 
 
 

 
 
Příští zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 proběhne v úterý 13. února 2024 v 16 hod. 
 
 


